
Obaveštenje članovima UMA o sastanku sa novim advokatima 

Poštovane koleginice i kolege,  

Posle mnogo neprijatnih informacija, tenzija i razmene mišljenja u vezi sa našom tužbom, koju na sve moguće 

načine opstruiše bivša pravna zastupnica Ivana Hinić Pavić, želimo da vas obavestimo da je prvi radni sastanak sa 

našim novim advokatima Draganom Blagojevićem i Aleksandrom Ognjenovićem, održan 21. januara 2025, protekao 

u potpuno drugačijoj atmosferi, što nam daje nadu da će se prvostepeni postupak ubrzo završiti, odnosno, prema 

predviđanju advokata, verovatno do meseca jula. Razgovor i naši utisci su obuhvatili sledeće:  

➢ Predali smo dokumentaciju koja je neophodna za prvo ročište (opoziv bivšoj pravnoj zastupnici i 

davanje ovlašćenja advokatskoj kancelariji Blagojević). 

➢ Predali smo deo dokumentacije sa prethodnih ročišta, s obzirom da nam je bivša pravna 

zastupnica nije ustupila u celosti. 

➢ Predali smo zvanične zapisnike svojevremeno oformljene komisije od devet članova koja je 

procenila bivšu imovinu JAT-a na preko 600 miliona USD, koju su  kasnije, reorganizacijom, 

otuđili  ili rasprodali u bescenje.  

➢ Izrazili smo saglasnost da nas država obešteti novčanim iznosom od 200 evra po godini radnog 

staža, ali ne i sa obećanjima da ćemo biti namireni bezvrednim akcijama Air Serbia, što je bivša 

pravna zastupnica samoinicijativno, bez ikakvih konsultacija, predložila kao dopunu tužbe. Na sve 

primedbe Upravnog odbora da promeni, odnosno stornira taj zahtev, ona je drsko odgovorila da 

to neće da učini. Zato je dobila otkaz posle osam godina pravne zablude da ona štiti tužioce. 

➢ Uverili smo se da nova advokatska kancelarija vredno radi i uređuje tužbu uprkos svim 

prethodnim propustima. S tim u vezi advokati su izjavili da se nadaju da će, po ovako uređenoj 

tužbi, sud doneti prvostepenu presudu najverovatnije do kraja jula ove godine i da se nadaju 

pozitivnom ishodu.  

➢ U konstruktivnom, otvorenom i prijatnom razgovoru smo saznali da je naš predmet jednostavniji 

nego drugi srodni procesi koje je ova advokatska kancelarija dobila (npr. Geneks), što nam je dalo 

dodatni optimizam po pitanju konačnog ishoda našeg predmeta. 

Ipak, da bismo sve to ostvarili i okončali ovaj desetogodišnji postupak, pozivamo sve članove UMA JAT da daju 

opoziv advokatici Ivani Hinić Pavić, kao i punomoć Draganu Blagojeviću i Aleksandru Ognjenoviću.  

Takođe, još jednom pozivamo sve koji nisu izmirili svoje finansijske obaveze da plate zaostali  dug po osnovu 

članarine, na što nas obavezuje član 6 našeg Statuta. U suprotnom, biće prinuđeni da sami snose sve troškove za 

buduće procese, kao i sudske troškove ukoliko izgubimo spor, jer su samom tužbom već ušli u tu obavezu. Drage 

koleginice i kolege, molimo vas da ozbiljno shvatite da je ova opcija najskuplja.  

Srdačan pozdrav,  

Radisav Belić 

Goran Čiča 

 


